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Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen formában támogatja az Önkormányzati Minisztérium a közösségi buszo k
üzemeltetését? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Varga Zoltán
önkormányzati miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Dél–Baranyában a leghátrányosabb helyzetű kistérségi társulások egyike a sellyei, amely
tagjai közül Sósvertike község helyzete a legrosszabb .

A települési önkormányzat a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztériumo n
keresztül nyert Európai Uniós pályázatot közösségi busz beszerzésére . A pályázati kiírás
szerint a támogatás mértéke a nettó beszerzési ár 100%-a ÁFA alanyok számára . Sósvertike
Község Önkormányzata azonban nem ÁFA alany, így közösségi busz beruházására irányul ó
pályázata eleve csak 80%-ban volt támogatott . A pályázat egyébiránt utófinanszírozott .

Az új busz beszerzése mindenképpen indokoltnak volt mondható, hiszen a régi
falubusz 13 éves volt. Sósvertike zsákfalu, a közösségi busz naponta nyolcszor teszi meg az

utat Sellyére és vissza, mert hétköznaponként csak két buszj árat van. A falubusznak
köszönhető , hogy a település arra rászoruló lakosainak szociális étkeztetése, orvoshoz való
eljuttatása biztosított, de emellett még számos feladatot lát el a közösségi járm ű .

A községi önkormányzat által a pályázat keretében vásárolt busz értéke 10 .349.000
Forint + Áfa volt. A beruházás megvalósításához az önkormányzatnak hitelt kellett felvennie .
A község rossz anyagi helyzetébő l kifolyólag csak roppant előnytelen hitelkonstrukció révén
sikerült a szükséges pénzt előteremteni . A felvett hitel kamatai éves szinten 2,5 millió forinto t
tesznek ki .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
- Tud-e segíteni Sósvertike Község Önkormányzatának a felvett hitel mielőbbi

visszafizetése végett?

- Milyen formában támogatja az Önkormányzati Minisztérium a közösségi buszok
üzemeltetését ?

Várom válaszát !
Budapest, 2009 . június 25 .

Kékkői Zoltán
országgyűlési képviselő
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